
Re: Settlement Arrangement on the eves of Lunar New Year (Shenzhen-

Hong Kong Stock Connect and Shanghai-Hong Kong Stock Connect) 

關於：農曆新年前夕之交收安排 (滬股通及深股通) 

 

The “Shenzhen-Hong Kong Stock Connect and Shanghai-Hong Kong Stock Connect” will be 

suspended from 4 February  2019 (Monday) to 8 February 2019 (Friday) due to public holiday 

in China market. Related securities and money settlement are summarized below: - 

 

2019年2月4日 (星期一) 至2019年2月8日 (星期五) 為中國市場法訂假期，交易所將暫停所

有「滬股通，深股通」之交易。相關證券及款項交收茲簡錄如下以供參閱： 

 

 
Trading Date 

交易日 
Securities Settlement Date 

證券交收日 
Money Settlement Date 

款項交收日 

Friday 1 February 2019 

2019年 2月 1 日 星期五 

Friday 1 February 2019* 

2019年 2月 1 日 星期五* 

Monday 11 February 2019 

2019年 2月 11 日 星期一 

Monday 11 February 2019 

2019年 2月 11 日 星期一 

Monday 11 February 2019* 

2019年 2月 11 日 星期一* 

Tuesday 12 February 2019* 

2019年 2月 12 日 星期二* 

* remains unchanged as normal  如常沒有更改 

  
  
Should you have any queries, please do not hesitate to contact the Account Executive 
handling your account or our Client Services Officer at (852) 2663-8888 or email 
hotline@cfsg.com.hk. 

如有任何查詢，歡迎與負責 閣下賬戶之本公司營業代表聯絡或致電(852) 2663-8888 或電郵

hotline@cfsg.com.hk 與本公司之客戶服務主任聯絡。 

mailto:hotline@cfsg.com.hk

